
 
Referat FAU 

 
Tid  Torsdag 23. nov 2023 kl. 17.15-18.45 
Sted   Oppmøte 3. etg. 
Tilstede: Ingunn Abusdal Røsok (FAU-leder), Eli Loland (nestleder i FAU, 3. 

trinn), Randi L. Olstad (2. trinn), Margrethe Kristiansen (4. trinn), Kjetil Kjellevik Olsen 

(vara 6. trinn), Thomas Martinsen (vara 7. trinn) 

 

Saker 

Nr Sak 

11-23/24 Oppsummering fra SU 16. okt 

- Referat kommer på hjemmesiden til Flekkerøy skole 

12-23/24 Forslag til hva som bør holdes høyt på skolen fremover?  

Skolens satsingsområder for perioden 2019-2023 har vært 

inkludering, fysisk aktivitet og dypere læring. SU har startet en 

prosess for å lande satsingsområder framover, og ønsker innspill 

blant annet fra FAU (jfr SU referat fra møtet 16.10 sak 7-H23). 

Forslag fra FAU: 

- fokus på lesing (for eksempel ha lesegrupper, høytlesing i 

spisepauser) 

- fortsette prioritering av lek (tilbakemeldinger om at det 

oppleves som en god start på dagen og bidrar til god læring 

gjennom dagen) 

- fokus på trivsel (jfr høye mobbetall i forrige 

elevundersøkelse) 

13-23/24 Fokusområder FAU skoleåret 23-24 

- FAU ønsker at det settes inn kompetent vikar ved 

langtidsfravær - det går utover elevene når det er mange 

forskjellige innom og ikke én som holder i trådene og kjenner 

den enkelte elevs utfordringer 

- FAU ønsker at sosiallærer prioriteres 

- FAU ønsker god og systematisk oppfølging av enkeltvedtak 

- FAU ønsker at resultater på nasjonale prøver og 

elevundersøkelser følges opp (se sak 18-23/24) 

14-23/24 Oppfølging av saker 

Tilbakemeldinger fra foreldregruppa at de savner mer informasjon 

på enkelte klassers facebooksider fra FAU. FAU minner 

representantene om at de er ansvarlige for å bruke facebooksida 

aktivt for å legge ut informasjon og referater, følge opp saker som 

blir bestemt på FAU, og minne om at man kan melde inn saker til 

FAU. 

 

Det ble bestemt på første FAU møte i år at alle klasser skal ha 

ansvarsgrupper for jule-, påske- og sommeravslutninger (se 

vedlegg). FAU representant har ansvar for å lage denne lista og 

legge ut på facebook-sida.  

15-23/24 Organisering av bursdager 

FAU oppfordrer til å holde på bursdagsgruppene ut fjerde klasse. Fra 

femte klasse oppfordrer vi til at klassene blir enige på første 



foreldremøte om man vil fortsette med det. Det er et viktig tiltak i 

forhold til inkludering, og det er viktig at foreldre følger opp at alle 

barna i gruppa blir invitert. FAU representant følger opp at 

bursdagslistene blir sendt ut tidlig på året.  

16-23/24 Utvidede åpningstider SFO (Fra 07.00 eller 07.15) 

Det er blitt tatt opp tidligere at noen foreldre har behov for å kunne 

levere barna tidligere på SFO på grunn av jobb, og det er derfor 

kommet ønske fra foreldre om å åpne SFO fra kl 7.00/7.15. FAU vil 

be rektor om å være med på begynnelsen av neste møte sånn at vi 

kan ta det opp med han da.  

17-23/24 Foredrag Gunvor Launes 17. januar 

FAU har ansvar for ned- og opprigging. Hver FAU representant tar 

med seg 1 ekstra til å hjelpe. 1-4 trinn representanter tar opprigg kl 

17.15, og 5-7 trinn representanter tar nedrigg på slutten. 

 

Foreldrekontakt for hver klasse ordner med kaffe til foreldremøte 

etterpå. 

18-23/24 Eventuelt 

- Nasjonale prøver på 5. trinn og 8. trinn. Resultatene viser at 

Flekkerøy skole ligger godt an i lesing og matte i forhold til 

både Agder og hele landet. Vi ligger derimot godt under i 

engelskferdigheter. FAU ønsker at man fortsetter å holde 

fokus på lesing og matte, og at det settes inn tiltak for å 

følge opp resultatene i engelsk.  

- Endring av 17. mai toget (oppstilling og oppstart Flekkerøy 

skole). Skolen ønsker at toget skal starte ved Flekkerøy 

skole på grunn av det er mange folk og mye kaos når man 

starter ved kirka. FAU ber om mer informasjon om hvordan 

skolen tenker å gjennomføre dette før vi tar stilling til det. Vi 

synes det er viktig med tradisjoner, og å få med seg 

barnekoret og arrangementer som skjer ved kirka. Kan man 

gjøre noe med organiseringen ved kirka/bedehuset sånn at 

det blir mindre kaotisk?  

- Det vil komme en fartsdump i Kårholmsveien på bakgrunn av 

fartsmålinger som viser at mange kjører alt for fort der når 

barna går til og fra skolen.  

- Kjøring av søppelbil og anleggstrafikk ved skolestart/-slutt i 

Kårholmsveien. FAU leder sender mail til kommunen om at 

søppelbilen ikke skal kjøre der ved skolestart- og slutt. 

- Skolebussen: det er fortsatt et problem at førsteklassingene 

ikke får sitteplass på bussen. Det er mange 

ungdomsskoleelever på bussen, det blir ikke tatt hensyn til 

de minste, og de minste kan være usikre og redde for å be 

om å få sitte. Det er ikke alle sjåførene som greier å følge 

dette opp. Vi diskuterte litt rundt hvordan vi kan løse dette: 

kan noen foreldregrupper ta bussen noen morgener? Skal vi 

gi tilbakemelding til AKT igjen? Blir det fulgt opp på 

ungdomsskolen? Vi tar det opp igjen på neste møte.  

  

Neste møte: 11.01.24 kl 17.15-18.45 

 

Ref. Eli Loland 

 


